
 

 

 

 

 

 

 

        

KLASA: 003-06/17-01/01 
URBROJ: 2103-64-01-17- 29 
 
Bjelovar, 5. lipnja 2017. godine 
 

ZAPISNIK 
sa 1. sjednice Školskog odbora  

 
Mjesto održavanja: ured ravnatelja 
Početak sjednice: 15,15  sati 
Prisutni: Smiljka Bujić, Alica Bačeković Pavelić, Marko Dragičević, Ana Obračević 
Odsutni: Članovi Školskog odbora koje imenuje osnivatelj 
Ostali prisutni:  
Zapisničar: Ivan Rajnović 
 
 Predsjednik pozdravlja sve prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 
Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice Školskog odbora 
2. Prijedlog godišnjih troškova školovanja učenika stranih državljana 
3. Donošenje novog Pravilnika o zaštiti od požara 
4. Donošenje novog Pravilnika o provedbi jednostavne nabave u Školi 
5. Razno 

  
Ad 1. 

 Predsjednik otvara prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika s konstituirajuće sjednice Školskog 
odbora. Pitanje i prijedloga nije bilo te je Zapisnik s konstituirajuće sjednice jednoglasno usvojen. 

 
Ad  2.  

 Predsjednik otvara drugu točku dnevnog reda Prijedlog godišnjih troškova školovanja učenika stranih 
državljana te je pročitao dobiveni prijedlog ravnatelja Ekonomske i birotehničke škole Bjelovar Vojislava 
Kranželića da školarina za strance koji ne zadovoljavaju uvjete Pravilnika o elementima i kriterijima  za izbor 
kandidata za upis u I. razred srednje škole iznosi 2.500,00 kuna.  
 Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno usvojen prijedlog da iznos školarine bude 2.500,00 kuna te 
će se od osnivatelja Županije Bjelovarsko – bilogorska zatražiti da donese odluku o istom. 

 
 

Ad 3. 
 Po otvaranju treće točke dnevnog reda, Donošenje novog Pravilnika o zaštiti od požara, predsjednik je 
dao riječ tajniku škole Ivanu Rajnoviću. Isti je upoznao članove Školskog odbora da je stari pravilnik od 
25.05.2009. godine potrebno izmijeniti s novim koji će biti sukladan novom Zakonu o zaštiti od požara, 
Pravilnikom o sadržaju općeg akta iz područja zaštite od požara i Statut škole. Za pomoć kod izrade pravilnika 
poslužili su pravilnici  drugih ustanova te je isti prilagođen Ekonomskoj i birotehničkoj školi Bjelovar. Prilikom 
pisanja pravilnika tajniku je pomagao i domar škole koji ima položen ispit za vatrogasca i aktivan je u 
vatrogasnom društvu. Svi su članovi dobili prijedlog pravilnika zajedno s pozivom za sjednicu i upoznati su sa 
sadržajem. 
 Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno donijet  Pravilnik o zaštiti od požara. 
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Ad   4. 
 Predsjednik otvara četvrtu točku dnevnog reda, Donošenje novog Pravilnika o provedbi jednostavne 
nabave u školi, te daje riječ tajniku škole Ivanu Rajnoviću. Isti je upoznao članove Školskog odbora da je izašao 
novi Zakon o javnoj nabavi i škola mora imati navedeni pravilnik. Do sada je škola imala samo Upute o 
postupanju u predmetima bagatelne nabave od 24.02.2014. godine. Za izradu novog pravilnika korištena je 
priprema, koju su napravili stručni djelatnici UTIRUŠa, i isti je prilagođen Ekonomskoj i birotehničkoj školi 
Bjelovar. 
 Svi članovi su sa pozivom na sjednicu dobili su i prijedlog novog pravilnika i upoznati su sa sadržajem. 
 Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno donijet Pravilnik o provedbi jednostavne nabave u školi. 

 
 

Ad 5. 
 
 

 Predsjednik otvara točku dnevnog reda Razno i upoznaje članove Školskog odbora da smo od Županije 
Bjelovarsko bilogorske nakon urgiranja dobili Zaključak o davanju suglasnosti za utrošak vlastitih prihoda u 2017. 
godini i viška prihoda iz prethodnih godina u iznosu od 99.000,00 kuna. Za riječ se javio ravnatelj i pojasnio 
dosadašnji tijek traženja suglasnosti.  
 Pitanja i prijedloga nije bilo te je jednoglasno donijeta Odluka o utrošku vlastitih prihoda u 2017. godini i 
višku prihoda iz prethodnih godina. 
  
 Predsjednik je zahvalio prisutnima na dolasku. 
 
 
Sjednica je završila u  15,45  sati. 
                                                                                  
  ___________________________________                   _________________________________________ 
                Zapisničar: Ivan Rajnović                                  Predsjednik Školskog odbora Marko Dragičević, prof. 


